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INTERPETACIA

Zwracam siq do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaric6w Miasta Wtoctawek o

wymiang o6wietlenia przy tunelu przy ul. Okrzei (zejicie od strony Wzorcowni, DIAGMEDU).

Od dlu2szego czasu nie dziafajq dwie lampy oSwietlajqce zej6cie, co stanowi zagro2enie dla

os6b korzystajqcych z tego tunelu.

Zpowa2'aniem,
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